

SpLitt

# Styrelsemöte 2022-03-15 16:15- Protokoll

---

15 mars / KL. 16:15 / Ringius

**Ordförande: Salina Söderberg**  
**Vice Ordförande: Frida Endertorp**  
**Kassör: Valdemar Linhem**

**Ledamot: Alma Thunberg**  
**Ledamot: Kelly Helsing**  
**Ledamot: Wilma Löfgren**  
**Ledamot: Alice Tjärnén**  
**Ledamot: Sofia Njurin**  
~~**Ledamot: Alva Apelqvist**~~  
**Ledamot: Saga Olsson**  
~~**Ledamot: Elin Frost**~~  
**Ledamot: Filippa Hanna**  
~~**Ledamot: Ella Almroth**~~  
**Ledamot: David Nilsson**  
**Ledamot: Isabella Bergfors**  
**Ledamot: Charlie Söderholm**  
~~**Ledamot: Maya Lundgren**~~

## Formalia

F1 Möte öppnas

F2

Val av sekreterare: Isabella Bergfors

Val av justerare: David Nilsson

F3 Fastställa föredragslista

## Information

I1 Gå igenom föregående protokoll

Detta är ordförandens uppgift.

## I2 Nytt från HumSek

Representant inom HumSek tar upp eventuell info

Festeriplanering går som det går, det kommer komma mer info. HumSeks tentafest har blivit inställd. Vi vet i nuläget inte varför. Ingen förvarning. Fuck dom.

Vi har ett HumSek rum. Det har varit bråk om att de blivit stökigt så vi måste tänka på att städa om vi är där. Salina ska ta tag i det under veckan.

## I3 Nytt från SAMO

SAMO tar upp eventuell info

Pronomen frågan har gått vidare till huvudsamosarna. De ska hitta en plattform där de kan ta upp det. Däremot måste företaget *Canvas* ta upp detta vilket Salina har hört på ett annat möte.

Det har varit fråga om T4 ska ha ett till seminarium men ingen var intresserad av detta.

## I4 Ekonomisk rapport

Kassör tar upp eventuell info

Ekonomi ser ut som vanligt. Det ser bra ut.

## Diskussion

### D1 Presentationskväll

Presentationskvällen var kul och var uppskattad. Vi borde dock varit ute tidigare med planering av lokal. Det var inte den mest optimala lösningen. Salina säger att vi här med inte går ut med event förens allt är spikat med lokal osv. Det ska även sättas upp en budget innan event godkänns. Om event läggs på fredagar eller lördagar ska det vara tydligt om det är alkoholfritt eller med alkohol. Vi måste tänka generellt på varför människor kommer eller inte kommer på event.

### D2 Skrivartävling

Wilma och Kelly har fått in resultaten och imorgon (16/3) ska de ha ett möte angående budget och beslut. Bella har en ide om att vinnarna borde publicerats på Littfest nästa år samt försäljning av boken för att öppna upp för en större publik samt göra reklam för programmet. Boksläpp planerar kring mitten av maj. Kolla om det går på bibblan eller i vardagsrummet eller möjligtvis Pilgatans bokcafe.

### D3 Vårfest

Finsittning istället? T6 har förfrågat det till en sittning innan det tar examen. Skrota fulsittningen och ha en finsittning istället? eftersom även festeriet planerar sittningar. Kolla på Äpplet eller Elektra.

### D4 Fulsittning

Eller här istället? Finns ingen representant för sittingsgruppen så vi hoppar den.

### D5 Stormöte

Datum 19 april. Måste läggas ut en kallelse till det mötet. Skicka ut genom social medier samt Peter.

### D6 Discord

Många i första året har inte fått information eftersom de inte har social medier och anledning till att många inte kom på insparken är för att PETER HENNING INTE LA UT INFORMATION PÅ CANVAS (!!!??) det finns därför ett intresse att skapa en Discord server där information kan gå ut.

## Beslut

### B1 Beslut om Skrivartävling

Finns inga beslut pga ingen budget.

### B2 Beslut om Sittning

Finsittning i slutet av maj godkänns, valdemar gör ett rum på discord.

### B3 Beslut om Discord

Valdemar gör ett rum på discord för hela SpLitt.

## Övriga Punkter:

- Salina bokar rum till skrivcirkeln nästa vecka.
- HumSek rummet: vi har ingen dag i HumSek rummet där det är vårt men vi har nu fått möjlighet att dela rummet med TOR på Torsdagar (lol). Detta måste dock dubbelkollas med HumSek.
- Appropå spontana häng... kareokerummen har öppnats på O'learys och ska vi då planera att boka två rum.

## F4 Möte avslutas

**Underskrifter**

**Ordförande:**

**Sekreterare: Isabella Bergfors**

**Justerare: David Nilsson**